
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Javorník č. 3/2023, konaného dne 22.06.2023 v 

18.00  hodin 

 

Přítomni: Klát Jiří, Nešpor Daniel, Pechanec Pavel, Martin Jiroušek, Leona Severová, Pavel Pechanec 

ml., Omluveni: Andrea Bartheldiová                

 

Program zasedání:        1.  Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

                                   2.  Přečtení zápisu z minulého zasedání 

   3.  Schválení programu 

   4.  Schválení dotace z POV na provoz prodejny KONZUM 

   5.  Schválení dotace z POV – úprava oplocení areálu technických  

        služeb a částečné zastřešení 

   6.  Nabídka firmy SAPA LPJ – oplocení a částečné zastřešení areálu  

        technických služeb 

   7.  Závěrečný účet za r. 2022 

   8.  Žádost FS ČCE v Bučině 

   9.  Žádost farmy Brůna   

 10.  Žádost o spolupráci na provozním fondu MAS  

 11.  Nabídka p. Libora Slaniny 

 12.  Žádost Mysliveckého spolku Potočiny – Hrušová 

 13.  Slavnost na Růžovém paloučku 

 14.  ČEZ Distribuce – smlouva o zřízení věcného břemene - služebnosti  

 15.  Nákup kontejnerů 

 16.  Informace starosty obce  

 17.  Diskuze 

    

 

 

1. 

Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

 

Návrh usnesení 45: 

 

Obecní zastupitelstvo volí ověřovatele zápisu, kterými jsou Leona Severová a Martin Jiroušek 

a zapisovatelem Daniel Nešpor. 

 

Výsledek hlasování : Pro: 6     Proti: 0    Zdrželi se:   0  

 

Usnesení č. 45 bylo schváleno. 

 

                                                                          2. 

Přečtení zápisu z minulého zasedání 

 

Pavel Pechanec ml. přečetl zápis z minulého zasedání. K zápisu nebyly připomínky. 

 

 

3. 

Schválení programu 

 

Starosta obce přednesl návrh programu obecnímu zastupitelstvu na zasedání č. 3/2023, o návrhu 

programu zasedání zastupitelstva obce bylo hlasováno. 

 

Návrh usnesení 46:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje program jednání zastupitelstva obce.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 6 Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 46 bylo schváleno. 

 

 



 

4. 

Dotace z Programu obnovy venkova - KONZUM 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo dotaci „ Provoz prodejny Konzum“ v rámci Programu obnovy 

venkova z Pardubického kraje ve výši 140.000,- Kč 

 

Návrh usnesení 47:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje dotaci „ Provoz prodejny Konzum“ v rámci Programu obnovy venkova 

z Pardubického kraje ve výši 140.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 47 bylo schváleno. 

 

 

5. 

Dotace z POV – úprava oplocení areálu technických služeb a částečné zastřešení 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo dotaci „úprava oplocení areálu technických služeb a částečné 

zastřešení“ v rámci Programu obnovy venkova z Pardubického kraje ve výši 100.000,- Kč 

 

Návrh usnesení 48:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje dotaci „úprava oplocení areálu technických služeb a částečné 

zastřešení “ v rámci Programu obnovy venkova z Pardubického kraje ve výši 100.000,- Kč 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 48 bylo schváleno. 

 

6. 

Nabídka firmy SAPA LPJ – oplocení a částečné zastřešení areálu technických služeb 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo nabídku firmy SAPA LPJ na oplocení a částečné zastřešení areálu 

technických služeb. 

 

Návrh usnesení 49:  

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a odložilo tento bod na další zasedání. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení nevzniklo 

 

7. 

Závěrečný účet obce za r. 2022 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo a schválilo závěrečný účet obce za r. 2022 

 

Návrh usnesení 49:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za r. 2022 včetně 

zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce za r. 2022 bez výhrad. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 49 bylo schváleno 

 

 



8.  

Žádost FS ČCE v Bučině 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost FS ČCE v Bučině o poskytnutí daru na likvidaci červotoče 

v prostoru střešních trámů a opravu varhan v Tolerančním kostele v Bučině. 

  

Návrh usnesení 50:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje žádost FS ČCE v Bučině o poskytnutí daru na likvidaci červotoče 

v prostoru střešních trámů a opravu varhan v Tolerančním kostele v Bučině ve výši 10.000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 50 bylo schváleno. 

 

 

9. 

Žádost farmy Brůna 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost farmy Brůna o finanční příspěvek na den otevřených dveří, 

Který se bude konat 24.6.2023. 

 

Návrh usnesení 51:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje žádost farmy Brůna o finanční příspěvek na den otevřených dveří, 

který se bude konat 24.6.2023 ve výši 5.000,- Kč včetně DPH.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 51 bylo schváleno. 

 

 

10. 

Žádost o spolupráci na provozním fondu MAS 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost o spolupráci na provozním fondu MAS. 

 

Návrh usnesení 52:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje žádost o spolupráci na provozním fondu MAS. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 52 bylo schváleno. 

 

11. 

Nabídka p. Libora Slaniny 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo nabídku p. Libora Slaniny na pokácení stromů na lesním pozemku 

p.č. 549 v k.ú. Javorník u Vysokého Mýta. 

 

Návrh usnesení 53:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje nabídku p. Libora Slaniny na pokácení stromů na lesním pozemku 

p.č. 549 v k.ú. Javorník u Vysokého Mýta. Nabídka viz. příloha zápisu.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 53 bylo schváleno. 

 

 



 

 

12. 

Žádost Mysliveckého spolku Potočiny-Hrušová 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo žádost Mysliveckého spolku Potočiny-Hrušová o příspěvek na 

ochranu zvěře. 

 

Návrh usnesení 54:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje žádost Mysliveckého spolku Potočiny-Hrušová o příspěvek na 

ochranu zvěře ve výši 5.000,- Kč. Žádost viz. příloha zápisu.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 54 bylo schváleno. 

 

 

13. 

Slavnost na Růžovém paloučku 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo finanční dar ve výši 3.000,- Kč na slavnost na Růžovém paloučku, 

která se koná v neděli 02.07.2023 od 14 hod. 

 

 

Návrh usnesení 55: 

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje finanční dar ve výši 3.000,- Kč na slavnost na Růžovém paloučku, 

která se koná v neděli 02.07.2023 od 14 hod. 

 

Usnesení číslo 55 bylo schváleno. 
 

14. 

ČEZ - smlouva o zřízení věcného břemene – služebnosti 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo smlouvu s ČEZ Distribuce o zřízení věcného břemene – služebnosti  

na pozemku p.č. 1129, 153/1, 163/1, 1143/3 v k.ú. Javorník u Vysokého Mýta. 

 

Návrh usnesení 56:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje smlouvu s ČEZ Distribuce o zřízení věcného břemene – služebnosti  

na pozemku p.č. 1129, 153/1, 163/1, 1143/3 v k.ú. Javorník u Vysokého Mýta. 

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 56 bylo schváleno. 

 

15. 

Nákup kontejnerů 

 

Obecní zastupitelstvo projednalo nákup 3 kontejnerů na plast a 1 kontejneru na papír.  

 

Návrh usnesení 57:  

 

Obecní zastupitelstvo schvaluje nákup 3 kontejnerů na plast a 1 kontejneru na papír.  

 

Výsledek hlasování: Pro: 6  Proti: 0  Zdrželi se:  0 

 

Usnesení číslo 57 bylo schváleno. 

 

 



16. 

Informace starosty obce 

 

Byla vybudována cesta na obecním pozemku p.č. 1/1 v katastrálním území obce Javorník vedoucí 

k domům č.p. 31 a č.p. 50.   

 

Byla opravena střecha domu č. p. 90 v Potočinách a obecním úřadem byla zajištěna bezpečnost 

chalupy. Starosta obce děkuje členům SDH Javorník za součinnost. 

 

Starosta obce informoval občany o zajištění osoby pro správu a údržbu obce. 

Byl zakoupen motorový foukač a vysavač listí Stihl. 

 

1.7. SDH Javorník ve spolupráci s obcí Javorník pořádá Dětský den. 

 

OÚ Javorník děkuje SDH Javorník za vzornou reprezentaci na soutěžích v obci Leština a Pustina.  

 

 

17. 

Diskuze 

 

Starosta informoval o možnosti využití sekačky Spider pro občany obce. 

 

Farma Brůna děkuje za poskytnutý dar a dále se ptá na možnost vymazání cesty do Dílců z 

Google maps. 

 

Paní J.S. požádala o možnost pořízení pingpongových pálek a basketbalového balonu do sportovního 

areálu. 

 

Pan M.K. se zeptal na možnost odstranění patníků od dolního rybníka a dále se zeptal na možnost 

vydláždění koryta potoka u budovy OÚ a na možnost připojení vody pro tlakovou myčku.     

 

Byla vedena diskuze o možnosti pořízení nové popelnice na sběr olejů z domácností.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal: Daniel Nešpor                                                   Starosta obce: Jiří Klát 

 

Zápis vyhotoven dne: 22.06. 2023 

 

Ověřovatelé zápisu:  

 

 

 

Leona Severová 

 

 

Martin Jiroušek 


